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 Posėdis įvyko 2020 m. balandžio 3 d. nuo 11 val. iki 12:30 val. Jis buvo organizuojamas 

nuotoliniu būdu, naudojant MS Teams konferencijoms skirtą programinę įrangą. 

Posėdžio pirmininkas prof. Robertas Grigalaitis. 

Posėdžio sekretorius. 

Dalyvavo: prof. Jūras Banys, doc. Sandra Pralgauskaitė, doc. Rimvydas Aleksiejūnas, dr. 

Mindaugas Varanauskas (partnerių TELIA atstovas), Arnoldas Solovjovas (studentų atstovas). 

Kvorumas priimti sprendimus buvo, nes posėdyje dalyvavo 6 nariai iš 6. 

DARBOTVARKĖ: 

1. Vieno iš doc. V. Jonkaus kursų perkėlimas iš pavasario į rudens semestrą; 

2. Naujo pasirenkamo kurso įtraukimas į studijų programą. 

3. 2019 m. rudens semestro studentų apklausų rezultatų aptarimas. 

 

1. SVARSTYTA. Vieno iš doc. V. Jonkaus kursų perkėlimas iš pavasario į rudens semestrą. 

Pranešėjas prof. Robertas Grigalaitis. 

R. Grigalaitis pasiūlė doc. V. Jonkaus kursą „Informaciniai elementai ir jų sistemos“ perkelti 

iš 2 semestro į 1 semestrą sukeičiant jį su doc. K. Genevičiaus kursu „Nanoelektronika“. 

NUTARTA. Pritarti pasiūlytam kursų sukeitimui. 

 

2. SVARSTYTA. Naujo pasirenkamo kurso įtraukimas į studijų programą. 

Pranešėjai prof. Robertas Grigalaitis ir doc. Rimvydas Aleksiejūnas. 

Pranešėjai pasiūlė įtraukti į pasirenkamų kursų sąrašą 2 semestre VU MIF dėstomą Lino 

Petkevičiaus kursą „Giliojo mokymosi metodai“, o privalomą doc. R. Rimeikos kursą „Paviršinės 

akustinės bangos telekomunikacijose” padaryti pasirenkamu. 

Pranešėjas dr. Mindaugas Varanauskas. 

M. Varanauskas pasiūlė pasidomėti naujo kurso tematikos perspektyvomis šiuolaikiniame 

versle, tuo pačiu užklausiant studentų nuomonės bei lūkesčių apie galimą naujo kurso tematiką. 

Pranešėjas prof. Jūras Banys. 

J. Banys pasiūlė apklausti visus TETI instituto darbuotojus, ar kuris jų nenorėtų pateikti 

naujo kurso šiai studijų programai. 

NUTARTA. Iki 2020 m. balandžio 24 d. atlikti studentų apklausą dėl naujo kurso ETT 

magistrantūros studijoms tematikos, pasiūlyti instituto darbuotojams įtraukti naują kursą į programą 

bei sulaukti verslo atstovų nuomonės dėl jo perspektyvų, tuomet tęsti tolimesnes diskusijas. 

 

3. SVARSTYTA. 2019 m. rudens semestro studentų apklausų rezultatai. 

Pranešėjas prof. Robertas Grigalaitis. 

R. Grigalaitis supažindino studijų komiteto narius su studentų parašytais atsiliepimais apie 

dėstytus kursus rudens semestro metu. Buvo gauti atsiliepimai apie 5 dėstytus dalykus 1 kurso 

studentams ir 2 dalykus 2 kurso studentams. Kadangi didžioji dauguma atsiliepimų buvo teigiami 
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išsamesnio nagrinėjimo susilaukė doc. E. Stankevičiaus kursas „Radijo sąsaja judriojo ryšio 

sistemose“, kuriam studentai pastabų turėjo dėl ne laiku paskelbtų atsiskaitymo už kontrolinius 

darbus reikalavimų, šiokio tokio atotrūkio tarp teorijos dėstymo ir laboratorinių darbų ir 

nepakankamai kruopščiai paruoštos paskaitų medžiagos. 

NUTARTA. Kadangi šis dėstytojas tik rudenį pradėjo dirbti VU ir skaitė šį kursą pirmą 

kartą, o daugumą priekaištų galima priskirti elementariam nesusikalbėjimui tarp dėstytojo ir 

studentų bei jo VU vidinių tvarkų nežinojimui, nutarta pavesti magistrantūros studijų programos 

komiteto pirmininkui pakalbėti su doc. E. Stankevičiumi ir padėti jam geriau pasiruošti sekančiam 

semestrui. 

 


